



# CIRCULAR

**TO :** All staff / Tout le Personnel

**FROM :** Ag. Director, Human Resources / Directeur des Ressources Humaines par Intérim

**REF. :** ECW/HR/CIR/03-10-12/goa

**DATE :** 03<sup>rd</sup> October, 2012 / 3 Octobre 2012

**SUBJECT :** Job Vacancies in ECOWAS / Vacances de Postes à la CEDEAO

You will recall that at its 68<sup>th</sup> Ordinary Session held in Abidjan, Côte d'Ivoire, from 11<sup>th</sup> – 12<sup>th</sup> June, 2012, the Council of Ministers granted special dispensation to the ECOWAS Commission to recruit into 52 critical positions. In this regard, the said positions have been published on the ECOWAS Website: [www.ecowas.int](http://www.ecowas.int) (for external candidates), for interested candidates to apply for those positions they are qualified for.

To know more about and **apply for these positions**, interested staff members are advised to visit the following link: [www.ecowashr.info/commission/internal](http://www.ecowashr.info/commission/internal).

**We wish you good luck.**

Il est à rappeler que lors de sa 68<sup>ème</sup> Session Ordinaire tenue à Abidjan, Côte d'Ivoire, les 11 et 12 Juin, 2012, le Conseil des Ministres a accordé une dérogation à la Commission de la CEDEAO afin de permettre à cette dernière de pourvoir à 52 postes clés. Par conséquent, lesdits postes ont été publiés sur le site web de la CEDEAO : [www.ecowas.int](http://www.ecowas.int) (pour les candidats externes) afin de permettre aux intéressés de postuler aux postes pour lesquels ils sont qualifiés.

Pour plus d'information, **les membres du Personnel** sont priés de visiter le lien suivant: [www.ecowashr.info/commission/internal](http://www.ecowashr.info/commission/internal) et y déposer leur candidature.

**Nous vous souhaitons bonne chance.**

**Albert Siaw Boateng**  
Ag. Director, Human Resources

**CC :** - President, ECOWAS Commission  
- Vice President, ECOWAS Commission  
- All Commissioners  
- Financial Controller, ECOWAS Institutions  
- Chief Internal Auditor, ECOWAS Institutions